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OBČINA BRDA 

Trg 25. maja 2 

5212 Dobrovo 

 
Številka: 900-12/2012 

Datum: 28.2.2012 

 

 

Z a p i  s  n i  k  

12. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 28.2.2012 ob 18.00 uri 

v sejni dvorani občine Brda 

 

 

Prisotni svetniki: Goran Simčič, Damjan Birtič, Romana Velišček, Boris Šfiligoj, Kostja Jelinčič, Rado 

Sirk, Ivan Markočič, Karlo Passoni, Matjaţ Četrtič, Joško Zamar, Ivan Peršolja, Oskar Kristančič, Boris 

Roţič, Milena Klavora 

 

Opravičeno odsotni: Klemen Bajt, Jan Miklavc 

 

Seji prisostvujejo: ţupan Franc Muţič, Dejan Rusjan, Andrej Markočič, Mateja Ambroţič, Borut 

Dovţak (Biro Črta d.o.o.), Roman Anzeljc in Nina Movja (Ipod d.o.o.) 

 

Sejo je sklical ţupan Franc Muţič. Sejo vodi podţupan Goran Simčič.  

 

 

Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Potrditev zapisnika 11. redne seje 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Pobude in vprašanja svetnikov  

5. Informacija o poteku projekta »Ureditev javne infrastrukture v turističnem naselju Šmartno« ter 

o aktivnostih vezanih na ureditev kroţišča v Gonjačah ter kriţišča, ki pelje k spomeniku v 

Gonjačah  

6. Briški zbornik in Gradnikovi večeri  

7. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in 

njihovih učinkih za leto 2011  

8. Obravnava osnutka Odloka o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva – prva 

obravnava 

9. Obravnava predloga Odloka o ustanovitvi Medobčinskega inšpektorata in redarstva Mestne 

občine Nova gorica in Občine Brda – druga obravnava  

10. Obravnava in sklepanje o Odloku o ustanovitvi razvojnega sveta Severne Primorske – skrajšani 

postopek  

11. Imenovanje člana Razvojnega sveta regije  

12. Obravnava in sklepanje o nepremičninah, ki so predmet menjave v proračunu za leto 2012  

13. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 11. redne seje  

14. Realizacija sklepov 11. redne seje  

 

Ad 1 

 

Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 

Prisotnih je 14 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  

 

Ad 2 

 

Potrditev zapisnika 11. redne seje 

 

V obravnavo je bil dan zapisnik 11. redne seje.  
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Boris Šfiligoj poda na zapisnik naslednjo pripombo:  

- Točka Ad10 naj se popravi in pravilno glasi: »Klemen Bajt je mnenja, da si ţupan vsekakor 

zasluţi plačilo za delo, ki ga je v tem času predano opravljal. Boris Šfiligoj poda repliko, da 

nihče ni proti temu, da ţupan dobi plačilo za delo, ki ga je opravljal ampak z izpeljavo 

drugačnega postopka.«   

 

Na glasovanje je bil dan zapisnik 11. redne seje s pripombo. Zapisnik je bil soglasno sprejet.  

 

Ad 3 

 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 

V obravnavo je bil dan in soglasno sprejet DNEVNI RED.    

 

Ad4 

 

Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Pisno podane pobude in vprašanja svetnikov 

 

Oskar Kristančič 

 

Pobude komisije za kmetijstvo in druge gospodarske dejavnosti 

1. Občina naj podpira enakomeren razvoj kmetijstva in turizma. V letošnjem proračunu je 

veliko sredstev namenjenih turizmu, zelo malo pa kmetijstvu. Komisija je prepričana, da je 

razvoj kmetijstva pogoj za razvoj turizma, Občina Brda je preteţno kmetijska občina. Skrbno 

obdelana Brda z vrhunskimi kmetijskimi pridelki, ki se lahko prodajajo doma so zanimiva in 

privlačna za turiste.  

2. Komisija za kmetijstvo pokriva tudi področje gospodarstva. Zato jo zanima predvsem kako 

se vrši kontrola nad opravljenimi investicijskimi deli v občini. Kaj se naredi v primerih, če so 

dela slabo izvedena? Primer ceste Dobrovo – Vipolţe; ob deţevju jaški ne poţirajo in voda 

teče po cesti. V zimskem času mokra cesta poledeni in je zelo nevarna. To je samo primer 

slabo izvedenega dela. Kdo izvaja kontrolo? 

3. Praznik češenj – Člani komisije so mnenja da praznik izgublja svojo identiteto. Preveč je tuje 

hrane in tuje glasbe. Briške hrane praktično ni (kmečke ţene z domačim pecivom?)V 

letošnjem letu je veliko reklame za briško ohcet v sklopu praznika češenj. Med ljudmi kroţijo 

različne informacije predvsem o stroških za ta projekt. Komisija za kmetijstvo in druge 

gospodarske dejavnosti predlaga, da direktorica Zavoda za turizem, kulturo, mladino in 

šport Brda na naslednji seji občinskega sveta poda točne informacije v zvezi z nastalimi 

stroški, ki bremenijo občinski proračun.  

4. Komisija poda občinskemu svetu v razmislek, da bi se ponovno uvedla pomoč pri 

subvencioniranju obrestne mere za spodbujanje sadjarstva v Brdih (ob nakupu sadik ter 

zemljišč) za briške kmete.  

 

Ivan Peršolja 

 

V imenu krajanov vasi Šmartno daje pobudo za sklic zbora krajanov. Na zadnjem sestanku s krajani 

je bilo dogovorjeno, da bo v mesecu januarju obravnavana problematika v zvezi s prometno 

ureditvijo »Padrate«.  

 

Boris Šfiligoj  

 

1. Za katero blago in iz katere proračunske postavke je bilo dne 30.1.2012 izplačano Franju 

Polancu s.p. 10.656 EUR.  

2. Katera dela je opravil Darko Kovšca za klub Kayenne in iz katere proračunske postavke je 

bilo dne  8.10.2012 izplačanih 5.589 EUR.  

3. Kočija, ki je bila kupljena in restavrirana s sredstvi Občine Brda ter dana v hrambo 

Goriškemu muzeju v gradu Dobrovo. Ko je bila zaradi malomarnosti poškodovana, je bila 

odpeljana na popravilo. Ker je kočija ţe popravljena, sprašuje zakaj ni še vrnjena v grad 

Dobrovo.  

4. Obrazloţitev svetniške pobude in odziv na mnenje občinske uprave  
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Zgodovinarka Tanja Gomiršek je aprila 2011 pripravila razstavo in katalog, posvečen 

mlademu primorskemu junaku Mirku Brezavščku. Naslov knjiţice je: »Kot drugi ni bil ta junak, 

ni drugim grobovom grob enak.« 

Mirko Brezavšček je za svoje ideale umrl mlad, še ne 14-leten. Tragično smrt mladega dijaka 

goriške realke je povzročilo mučenje italijanske fašistične policije v zaporih v Gorici. Zato v 

svojem ţivljenju ni mogel postaviti drugih sadov, kot svoje mlado ţivljenje za svoj narod. 

Pokopan je v Cerovem in posebno v zadnjih letih je prišel v zavest Primorcev kot nedolţna 

ţrtev za našo narodno svobodo. Zato ima njegov grob drugačen pomen kot grobovi drugih 

zasluţnih kulturnikov in javnih delavcev v Brdih. Oni so lahko pokazali in predstavili svoje 

ţivljenjsko delo: pesmi, skladbe, knjige, po Brezavščku pa je ostal samo opis dogodkov v 

povesti Franceta Bevka Črni bratje in grob v Cerovem. Zaradi tega je njegov grob zelo 

pomembna nacionalna in zgodovinska dediščina v občini Brda. Glede na to, da je bil 

odpor Slovencev eden prvih antifašizmov v Evropi ima tudi Evropski pomen. Pri tem ni tako 

pomembno, ali je grob v privatni ali občinski lasti. Pomembna je trajna zaščita, da lahko 

avtentično pričuje o ţivljenju in smrti Mirka Brezavščka.  

V Cerovem tudi ni več šole, kjer je stanovala Brezavščkova učiteljska druţina. Mirko 

Brezavšček je umrl leta 1931, to je pred 80 let. Ţe leta 1952 je France Bevk objavil resnično 

zgodbo o Črnih bratih. Grob pesnika Alojza Gradnika, pevovodje Srečka Kumarja, 

skladatelja Rada Simonitija in grobovi drugih kulturnih in javnih osebnosti v Brdih so veliko 

mlajši. Prav je, da s predpisi zaščitimo tudi druge za zgodovino Brd pomembne grobove. S 

tem bomo pokazali našo narodno in drţavljansko zrelost. Naj opozori tudi na grob 

duhovnika, protifašista in člana kluba starih goriških študentov Alojza Kodermaca v 

Šlovrencu, pa tudi na grob nadučitelja Ferdinanda Simčiča v Biljani, očeta znanega 

protifašista Teofila Simčiča, ki je ţivel v Trstu. Ob vsem spoštovanju do vseh grobov in 

spominskih obeleţij vseeno ugotavlja, da je grob Mirka Brezavščka simbolno bolj 

pomemben za našo narodno zgodovino od prej naštetih.  

Ko je bil pred kratkim posnet film o Črnih bratih, so prihajali ljudje na pokopališče v Kojskem, 

ker je bil tam posnet prizor iz filma o pogrebu Brezavščka. Usmerjali smo jih v Cerovo. Tudi 

organizacija TIGR in Osnovna šola Dobrovo vsako leto prirejata komemoracijo ob 

Brezavščkovem grobu.            

 

Goran Simčič v imenu Klemena Bajta 

 

Predlaga, da se začne postopek spreminjanja spremembe namembnosti zemljišč v občini. Naj se 

obvesti občane (spletna stran), da tisti, ki so zainteresirani naj podajo vloge do določenega 

datuma (predlaga 31.05.2012), nato pa naj se paket zaključi in začne s spreminjanjem. Kar nekaj 

občanov čaka na spremembo oziroma obravnavo prošnje še iz prejšnjega kroga sprememb in tudi 

ţe kar nekaj novih prošenj je prispelo. Razlogov za čakanje ni, zato naj se s spremembo začne takoj 

po predlaganem datumu. 

 

Ustno podane pobude in vprašanja svetnikov 

 

Boris Šfiligoj 

 

1. V prvem odstavku 39. člena Poslovnika občinskega sveta Občine Brda opozori na napako 

in sicer: »Seje občinskega sveta se sklicujejo najprej ob šestnajsti uri in morajo biti načrtovane 

tako, da praviloma ne trajajo več kot štiri ure.« Napaka je v besedici »najprej«. Pravilno bi 

morala biti zapisana beseda »ne prej«.  

Šesti odstavek 71. člena Poslovnika občinskega sveta Občine Brda se glasi: »Za delo 

delovnih teles se smiselno uporabljajo določila tega poslovnika, ki se nanašajo na delo 

občinskega sveta.« To se nanaša na tisti del, ko je na prejšnji seji ugovarjal, ker na poročilu 

Nadzornega odbora ni bila navedena ura. Ta odstavek je namenjen temu, da tisti, ki so 

zaposleni, se jih ne moti med delovnim časom, kar pomeni, da bi morali biti sestanki komisij 

in odborov v popoldanskem času.  

Vse to naj se v poslovniku ustrezno popravi.    

 

Andrej Markočič pojasni, da so v poslovniku določena navodila, vsaka komisija in odbor pa lahko 

skliče sestanek kadar ţeli in kadar čuti potrebo oz. se člani med seboj uskladijo glede na njihov 

razpoloţljivi čas, ki ga imajo posamezni člani. To je običajno stvar predsednika komisije, saj komisije 

ne sklicuje občinska uprava.  
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2. Na spletni strani občine, ki se bo obnavljala naj se popravi nekatere napake, ki so zapisane 

ob predstavitvi vaške skupnosti Kojsko (priloga).  

3. Za šolo v Kojskem se je uredilo parkirni prostor. Meni, da bi bilo prav, da bi vsi delavci šole 

tam parkirali svoje avtomobile in parkirni prostor pred šolo pustili prost za starše otrok, katere 

vozijo v šolo in vrtec.      

4. Opozori na prehod za pešce pri OŠ Dobrovo, ki  je zelo nevaren 

5. Osvetli naj se parkirišče pri odlagališču na Dobrovem  

6. Osvetli naj se prehod za pešce med stadionom in igriščem v Vipolţah   

 

Ad5 

 

Informacija o poteku projekta »Ureditev javne infrastrukture v turističnem naselju Šmartno« ter o 

aktivnostih vezanih na ureditev krožišča v Gonjačah ter križišča, ki pelje k spomeniku v Gonjačah 

 

 

 Ureditev javne infrastrukture v turističnem naselju Šmartno 

 

Projekt na kratko predstavijo Dejan Rusjan in projektant Borut Dovţak iz podjetja Biro Črta d.o.o. 

 

Boris Šfiligoj sprašuje kako se bo lahko šlo iz Šmartnega v Imenje in ali je ta zadeva varna.  

 

Borut Dovţak pojasni, da v takih primerih bo potreben izhod na glavno cesto in nato ponovno 

noter v Imenje.  To je edina rešitev za katero je DRSC izdalo soglasje.  

 

Andrej Markočič pojasni, da je bilo potrebno za pridobitev gradbenega dovoljena, potrebno 

pridobiti soglasje DRSC. Če smo hoteli pridobiti sredstva in posledično tudi gradbeno dovoljenje je 

bilo potrebno upoštevati projektne pogoje DRSC.  

 

Oskar Kristančič sprašuje ali je bila poleg te variante še katera druga sprejemljiva za DRSC. 

 

Borut Dovţak pojasni, da je bila to edina sprejemljiva rešitev, kar se tiče koncepta kroţnega 

prometa.  

 

 Krožišče v Gonjačah 

 

Projekt na kratko predstavijo Dejan Rusjan ter Roman Anzeljc in Nina Movja iz podjetja Ipod d.o.o.  

 

Na vprašanje Borisa Šfiligoja, Roman Anzeljc pojasni, da bodo vse predlaganje variante, ki so bile 

tudi finančno ovrednotene, šle v pregled na DRSC, kjer jih bodo proučili.  

 

Na vprašanje Joška Zamarja, Roman Anzeljc pojasni, da je radius kroţišča povsod enak in znaša 

14,5m.  

 

Na vprašanje Oskarja Kristančiča, Roman Anzeljc pojasni, da nobena varianta nima trenutno 

prednosti, saj se bo potrebno odločit tako, da bo cesta počasna, varna in pregledna.  

 

 Križišče Gonjače – razgledni stolp 

 

Projekt na kratko predstavijo Dejan Rusjan ter Roman Anzeljc in Nina Movja iz podjetja Ipod d.o.o.  

 

Boris Roţič je mnenja, da ni potrebno, da se zgradi še eno veliko kriţišče, glede na to, da se bo 

zraven zgradilo prepotrebno kroţno kriţišče, katero se lahko uporabi tudi za obračališče za 

avtobuse.  

 

Boris Šfiligoj  predlaga, da se v prvi fazi najprej pridobi vsa potrebna zemljišča za izgradnjo kriţišč.     
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Ad6 

 

Briški zbornik in Gradnikovi večeri 

 

 

 Briški zbornik 

 

Izdajo Briškega zbornika 2 predstavi Danila Zuljan Kumar. 

 

Milena Klavora pogreša obdobje 2. Svetovne vojne.  

 

Danila Zuljan pojasni, da manjka marsikatero obdobje, vendar je zelo teţko dobiti ljudi, ki bi bili 

pripravljeni o kakršnemkoli obdobju pisati. Prisilit pa se jih ne more. Primanjkuje tudi naravoslovnih 

prispevkov.  

 

Oskar Kristančič pove, da je bil leta 1999 izdan Briški zbornik in opozori na to, da se nekatere teme 

ne bi ponavljale.  

 

Boris Šfiligoj sprašuje za katero proračunsko obdobje gre in predlaga, da se zadeva prestavi za 

obdobje enega leta oz. se uvrsti v pripravo naslednjega proračuna .  

Enakega mnenja je tudi Boris Roţič.  

 

Danila Zuljan pojasni, da je ta zadeva še odprta, saj je ţelela gradivo najprej predstaviti preden se 

gre v postopek.  

 

Joško Zamar je mnenja, da so prispevki v zborniku zelo pomembni, saj je na enem kupu zbrana vsa 

naša zgodovina. Smiselno bi bilo, da se še naprej poskuša dodatno pridobiti ljudi in prispevke za 

manjkajoča obdobja, zato da postane zbornik obširen in zanimiv.  

 

 Gradnikovi večeri 

 

Prihodnost Gradnikovih večerov predstavi Danila Zuljan Kumar.  

 

Ad7 

 

Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in 

njihovih učinkih za leto 2011 

 

Letno poročilo za leto 2011 poda Rajko Leban, direktor GOLEA.  

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o potrditvi letnega poročila o izvedenih ukrepih iz 

akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih.  

 

Ad 8 

 

Obravnava osnutka Odloka o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva – prva 

obravnava 

 

Osnutek odloka predstavi Andrej Markočič.  

 

Goran Simčič predlaga naslednjo dopolnitev odloka:  

V 37. členu odloka naj se doda: 

Obvezni sestavni deli razpisne dokumentacije so:  

- potrdilo, da podjetje ni v postopku prisilne poravnave, stečaja ali likvidacije  

- potrdilo BON2  

- potrdilo, da ima podjetje ali s.p. poravnane vse davke in prispevke   

 

Naslednja dopolnitev se navezuje na 48. in 49. člen odloka glede zavarovanja o izvedbi projekta. 

Pri vseh razpisih mora biti navedeno, da mora prijavitelj obvezno priloţiti  menico.  V kolikor se 

projekt ne izvede je prijavitelj dolţan vrniti denar, občina pa ima moţnost koriščenja menice za 

izterjavo denarja.  



6 

 

 

Boris Šfiligoj predlaga, da se vse te spremembe doda v odlok.  

 

Andrej Markočič pojasni, da bo osnutek odloka s spremembami poslal ponovno na pristojno 

ministrstvo od katerega mora pridobiti soglasje, čeprav se je soglasje za predlagani osnutek odloka 

ţe pridobilo.  

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj 

podjetništva v Občini Brda, kot primeren za nadaljnjo obravnavo s podanimi pripombami.  

 

Ad 9 

 

Obravnava predloga Odloka o ustanovitvi Medobčinskega inšpektorata in redarstva Mestne 

občine Nova Gorica in Občine Brda – druga obravnava 

 

Obrazloţitev poda Andrej Markočič.  

 

Milena Klavora opozori na to, da bi bilo bolj smiselno, da se v zadnjem odstavku 9. člena Dogovora 

o medsebojnih pravicah, obveznostih, odgovornostih in drugih razmerjih, zapiše funkcijo kontaktne 

osebe, ne pa konkretno imena in priimka.  

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o ustanovitvi Medobčinskega inšpektorata in 

redarstva Mestne občine Nova gorica in Občine Brda.       

 

Ad10 

 

Obravnava in sklepanje o Odloku o ustanovitvi razvojnega sveta Severne Primorske (Goriške 

razvojne) regije – skrajšani postopek 

 

Obrazloţitev poda Andrej Markočič in doda, da smo naknadno pridobili obvestilo, da se s 

potrditvijo nove vlade ukinja Sluţba Vlade RS za lokalno samoupravo in regionalno politiko in se jo 

bo v besedilu odloka ustrezno nadomestilo s pristojnim organom, ki bo prevzel naloge SVLR.  

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o ustanovitvi razvojnega sveta Severne 

Primorske (Goriške razvojne) regije  

2. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o ustanovitvi razvojnega sveta Severne 

Primorske (Goriške razvojne) regije  

 

Ad11 

 

Imenovanje člana Razvojnega sveta regije  

 

Poroča Andrej Markočič.  

 

Mnenje poda tudi predsednica Komisije za mandatna vprašanja,volitve in imenovanja, katera je 

sledila priporočilu SVLR-ja, da se kot člana Razvojnega sveta regije imenuje ţupana občine.  

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda imenuje ţupana Franca Muţiča za člana Razvojnega sveta regije.  

 

Ad12 

 

Obravnava in sklepanje o nepremičninah, ki so predmet menjave v proračunu za leto 2012 

 

Obrazloţitev poda Dejan Rusjan.  

 

Goran Simčič opozori na pripombo nadzornega odbora glede prestavitve javne poti na Plešivem, 

ki ocenjuje, da je obrazloţitev zadeve v točki 1, v neskladju s predlaganim sklepom o določitvi 
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lastnine Občine Brda.  

 

Boris Šfiligoj predlaga, da se ta točka v zvezi s prestavitvijo javne poti na Plešivem prenese na 

naslednjo sejo občinskega sveta, v tem času pa naj se pridobi obrazloţitev nadzornega odbora.   

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 

1. Sklep o določitvi lastnine Občine Brda v k.o. Medana se prenese na naslednjo sejo 

občinskega sveta.  

2. Občinski svet Občine Brda sprejme sklep o ukinitvi javnega dobra pota v k.o. Kojsko.  

 

Joško Zamar sprašuje:  

1. Vloga Alojza Kumar iz Huma – zakaj ni obravnavana na dnevnem redu seje  

2. Kaj se načrtuje v okolici gasilskega doma na Dobrovem 

 

Dejan Rusjan pojasni:  

1. Stranka Alojz Kumar je z vlogo zaprosil za sluţnostno pravico, v vlogi pa ni navedel za kaj 

sluţnostno pravico točno potrebuje. V odgovoru mu je bilo zapisano, da mora vlogo 

dopolniti z določitvijo območja sluţnosti.  

2.  Pri gasilskem domu na Dobrovem gre za zamenjavo zemljišč med zemljiščem, ki ga 

uporablja PGD in privatnim zemljiščem, ki je v lasti Simčič.  

 

Ad13 

 

Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 11. redne seje 

 

Ni pripomb.  

 

Ad14 

 

Realizacija sklepov 11. redne seje 

 

Ni pripomb. 

 

Seja je bila zaključena ob 21.00 uri.  

 

 

 

   Zapisnikarka                   Predsedujoči                   Direktor občinske uprave  

Mateja Ambroţič                   Goran Simčič                                    Andrej Markočič 


